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G U I D E  T I L L  E X T R A I N S A T T A  Å R S S T Ä M M A N  

 
 
Stunden för SÖFREs kanske mest spännande dag är äntligen här. Det är dags för den årliga 
extrainsatta föreningsstämman där styrelsen för verksamhetsåret 2020 ska röstas fram. Men 
vad är egentligen en föreningsstämma? Vad är stadgar för något? Hur röstar man? Vi har 
tagit fram den här guiden för att försöka besvara alla era frågor om hur allt faktiskt fungerar. 
 
 
R E G I S T R E R I N G  

 
I dörren på väg in kommer ni mötas av ett bord för registrering. Här kommer alla som deltar 
att skrivas in för att veta vilka som har deltagit i mötet. Här kommer det även registreras om 
du är ordinarie medlem, d.v.s. studerar på Södertörns högskola eller om du är stödmedlem. 
Det är endast de ordinarie medlemmarna som har förslags- samt rösträtt på stämman. 
Röstkort kommer att delas ut till samtliga ordinarie medlemmar. 
 
 
M Ö T E S F O R M A L I A  

 
Studentföreningen har till ändamål att främja medlemmarnas studier och vad 
därmed äger sammanhang. SÖFRE skall även verka för ett gott kamratskap mellan 
medlemmarna. Vidare skall föreningen arbeta för att marknadsföra utbildningar och 
fristående kurser inom ekonomi vid Södertörns högskola gentemot omvärlden. 
SÖFREs medlemmar tar aktivt ställningstagande att stödja Sveriges 
Ekonomföreningars Riksorganisation (S.E.R.O.). 
 
Dagordning 

Dagordningen visar det ”schema” som mötet måste hålla. Dagordningen för den extrainsatta 
föreningsstämman finns reglerad i våra stadgar (för mer om stadgar, se nedan). Där står de 
punkter vi minst måste ha med på mötet men tillägg av punkter kan förekomma (till exempel 
motioner och propositioner). 
 
Mötesordförande 

Mötesordförande är den person som leder stämman. Vanligtvis är detta vår revisor Gustav 
Johansson som ser till att stämman löper enligt reglerna.  
 
Justerare tillika rösträknare  

Justerare är en person som efter stämman ska godkänna protokollet (anteckningarna från 
stämman) för att se till att det följer det som verkligen ägde rum.  
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Rösträknare utses för att se till att röstningen i mötets beslutsfrågor går rätt till, vanligtvis är 
detta två personer. Rösträknarna kallas fram för att räkna rösterna om någon medlem yrkar 
på votering (se nedan) vid omröstning.  
 
Utlysande 

I dagordningen finner man en punkt som heter ”mötets stadgeenliga utlysande”. Med det 
menar man att mötet måste ha marknadsförts/informerats om på de sätt som beskrivs i 
SÖFREs stadgar (för mer om stadgar, se nedan). 
 
 
S T A D G A R  

 
I våra stadgar står alla våra regler. Som en förening utgör stadgarna föreningens ramverk. I 
stadgarna finns bland annat vad som gäller för att bli medlem, hur styrelsen ska fatta beslut 
och hur en föreningsstämma ska gå till. 
 
Ibland vill man ändra stadgarna och det kan endast göras via en stämma. För att 
förändringen ska gå igenom måste förslaget röstas igenom på två varandra följande 
stämmor. Förändringar i stadgarna kan göras på två sätt; 
 
Propositioner  

Ett förslag från styrelsen som läggs fram för beslut på vilken förändring som borde ske. 
Propositioner lägges av styrelsen senast sju (7) dagar före föreningsstämma.  
 
Motioner  

Ett förslag från en eller flera medlemmar som läggs fram för beslut. Motioner till 
föreningsstämman skall inkomma till styrelsen senast sju (7) dagar före stämman.  
Det är sedan alla ordinarie medlemmar på stämman som väljer om ett förslag ska gå igenom 
eller inte.  
 
 
V A L P R O C E S S E N   

 
Rekommendation 

Efter att ansökningarna för alla styrelseposter har skickats in kallar valberedningen alla 
lämpliga kandidater till intervju. Baserat på intervjuerna samt de framtagna kravprofilerna 
formulerar valberedningen en rekommendation för vem de anser är lämpligast för respektive 
post. Att bli rekommenderad kallas också att bli förordad. Förordade kandidater presenteras i 
handlingarna som skickas ut före mötet. De personer som inte har blivit förordade kommer 
sedan att få välja om de vill fortsätta sin kandidatur eller dra sig ur. 
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Kandidera  

Har man inte ansökt via valberedningen finns det möjlighet att kandidera genom 
frinominering på plats. Detta gör man genom att ställa sig upp på föreningsstämman 
alternativt genom att bli nominerad av någon på plats.  
 
Tal  

Väl på stämman kommer sedan alla kandidater att hålla tal enligt den ordning som 
presenteras via dagordningen. Enligt praxis har ordförande två (2) minuter och övriga en (1) 
minut på sig att talföra.  
 
Frågor till kandidaterna  

När de som kandiderar till en post har genomfört sitt/sina tal finns det möjlighet för alla 
medlemmar att ställa frågor till kandidaterna. 
 
Diskussion 

Efter frågestunden lämnar kandidaterna rummet och det öppnas upp för diskussion. 
 
Röstning 

När diskussionen är färdig är det dags att rösta (se röstningsprocessen nedan). 
 
Vakant 

Samtliga kandidater ställs alltid mot vakantsättning. Detta gäller oavsett hur många som har 
sökt posten i fråga. Kandiderande kan därför inte ta för givet att bli invald även om man 
skulle vara ensam kandiderande. Dock får man inte glömma att det ligger tyngd i att sätta 
vakant och det bör därför i största möjliga mån undvikas.  
 
 
R Ö S T N I N G S P R O C E S S E N  

 
Acklamation  

När det är dags för röstning brukar acklamation vara det första alternativet om inte votering 
begärs. Vid acklamation röstar man med ”ja-rop” d.v.s. muntlig röstning.  
 
Votering  

Om röstningen känns osäker kan man begära votering d.v.s. att man räknar rösterna. Oftast 
sker detta genom försöksvotering där det är handuppräckning som gäller (det här kommer 
under mötet göras genom uppräckning av röstlapp). Som medlem kan man även yrka på 
sluten omröstning. 
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D A G O R D N I N G  
 

	

1 Stämmans öppnande 

1.1 Mötets öppnande 
1.2 Val av mötesordförande 

1.3 Val av mötessekreterare 

1.4 Val av justerare tillika rösträknare 

1.5 Mötets stadgeenliga utlysande 

1.6 Fastställande av röstlängd 
1.7 Fastställande av dagordning 

 
2 Fastställande av antalet styrelseledamöter 

 

3 Val av styrelseledamöter 

3.1 Val av ordförande  

3.2 Val av vice ordförande  

3.3 Val av sekreterare 

3.4 Val av skattmästare 

3.5 Val av ordförande utbildningsutskottet 

3.6 Val av ordförande marknadsföringsutskottet 

3.7 Val av ordförande näringslivsutskottet  

3.8 Val av ordförande sociala utskottet 

3.9 Val av vice ordförande utbildningsutskottet 

3.10 Val av vice ordförande marknadsföringsutskottet  

3.11 Val av vice ordförande näringslivsutskottet  

3.12 Val av vice ordförande sociala utskottet (event) 

3.13 Val av vice ordförande sociala utskottet (sport)   
 

4 Val av Advisory Board 
 

5 Fastställande av medlemsavgift 
 

6 Övriga frågor 
 

7 Stämman avslutas 

 

 
 
 
 



H A N D L I N G A R  
 

S Ö D E R T Ö R N S  F Ö R E N A D E  E K O N O M E R  
 
 

6	
D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

 

 

 

 
 
 
 
 

 

VALBILAGA 
S Ö D E R T Ö R N S  F Ö R E N A D E  E K O N O M E R  
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V A L B E R D N I N G E N S  A R B E T E   

 
V A L B E R E D N I N G E N  2 0 1 9   
 

Jakob Mathiasson (sammankallande)  

Niklas Bhatiasson 

Valberedningens arbetsprocess har liknat tidigare valberednings. Vi har haft mycket material 

att utgå ifrån i och med tidigare valberedningars utförliga arbete. 

Valberedningen tog fram ett formulär där medlemmar anonymt fick nominera personer som 

de tyckte passade på en viss post. Detta för att vi i valberedningen inte skulle missa några 

guldkorn samt för att ge kandidater en extraknuff till att söka. Vi fick in 48 st nomineringar 

totalt och samtliga som nominerats kontaktades av valberedningen.  

Under ansökningsperioden har vi fått in flera ansökningar, till de flesta styrelseposter. Innan 

intervjuerna lŠste vi igenom samtliga ansškningar och anpassade vŒrt fšutbestŠmda 

frågeskema efter respektive kandidat. Vi genomförde intervjuer med samtliga sökande där 

alla intervjuer varade mellan 30–45 minuter.  

Vårt arbete har präglats av objektivitet för att förhindra att personliga åsikter påverkar våra 

rekommendationer och förordningar. Vi har diskuterat varje beslut väldigt noggrant och sett 

till att båda i valberedningen är överens.  

Utifrån intervjuerna (som vi spelade in för en extra genomlyssning) och ansökningarna har vi 

kunnat göra förordningar som vi båda står bakom. Dessutom anser valberedningen att vi 

besitter en tillräcklig kunskap om kandidaterna för att kunna rekommendera de mest 

lämpade kandidaterna för respektive post, som vi tror är bäst för föreningen.  
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V A L B E R D N I N G E N S  F … R O R D A D E  S T Y R E L S E  2 0 2 0   

	

Ordförande    Josef Westling  

Vice ordförande    Christopher Wärulf  

Sekreterare    Vakant  

Skattmästare    Emelie Strömberg  

Ordfšrande utbildningsutskottet                      Vakant   

Vice ordfšrande utbildningsutskottet  Vakant 

Ordförande marknadsföringsutskottet  Daniel Öberg  

Vice ordförande marknadsföringsutskottet  Vakant 

Ordförande näringslivsutskottet   Nicklas Karlsson  

Vice ordförande näringslivsutskottet  Vakant  

Ordfšrande sociala utskottet   Ása Davidsdottir 

Vice ordfšrande sociala utskottet (event)  Vakant 

Vice ordförande sociala utskottet (sport) Vakant   
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M O T I V E R I N G  A V  S T Y R E L S E  2 0 2 0   

 

Valberedningen har primärt bedömt sökande kandidater utifrån den post de har sökt, för att 

hitta den mest kompetenta kandidaten till varje post. SekundŠrt har vi bedšmt hur 

kandidaterna skulle fungera tillsammans som en styrelse.  

Då vissa poster har saknat kandidater har det varit problematiskt för valberedningen att se 

hur persondynamiken skulle kunna fungera i stort och detta är något som har tagits hänsyn 

till när kandidater har förordats. Vi förutsätter utifrån våra intervjuer att kandidater som inte 

blir valda till sitt primära val av post kommer att söka en av de vakanta posterna. De 

kommer dŠrmed komplettera styrelsen och mest optimalt utefter den ordningen vi har valt 

att förorda dem.  

Vi anser att denna grupp representerar föreningen och dess värderingar väl och att deras 

samlade mängd av erfarenheter och styrkor kommer bidra till att hålla samman och fortsätta 

utvecklingen av denna fantastiska ekonomfšrening.  

 

  



H A N D L I N G A R  
 

S Ö D E R T Ö R N S  F Ö R E N A D E  E K O N O M E R  
 
 

10	
D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

P R E S E N T A T I O N  A V  K A N D I D A T E R  T I L L  S T Y R E L S E  
2 0 2 0   

 

Nedan presenteras valberedningens fšrordade kandidater fšljt av motkandidater fšr vardera 

post. Presentationerna är kandidaternas ansökningar till styrelsen.  

Ordningen som motkandidaterna presenteras i är också valberedningens förordade ordning. 

Ordningen nedan är som följer, detta är även förslaget till ordningen på stämman.  

1. Ordfšrande  

2. Vice ordfšrande  

3. Sekreterare  

4. Skattmästare  

5. Ordfšrande utbildningsutskottet  

6. Ordförande marknadsföringsutskottet  

7. Ordförande näringslivsutskottet   

8. Ordförande sociala utskottet  

9. Vice ordförande utbildningsutskottet  

10. Vice ordfšrande marknadsfšringsutskottet 

11. Vice ordförande näringslivsutskottet   

12. Vice ordfšrande sociala utskottet (event)  

13. Vice ordfšrande sociala utskottet (sport)  
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J O S E F  W E S T L I N G ,  O R D F Ö R A N D E   
 

F Ö R O R D A D  A V  V A L B E R E D N I N G E N   

 

Namn Josef Westling  

Ålder 23 år 

Program Ekonomi, Teknik & Design  

Vilken post söker du? Ordförande  

 

Beskriv dig själv kortfattat  

Jag är 23 år gammal, född och uppvuxen bland de norrländska skogarna i en liten by som 

heter Sveg. Vid 15 års ålder flyttade jag till Östersund för att börja gymnasiet och stannade 

kvar där ett par år för att arbeta. Jag kände därefter att staden inte hade något kvar att 

erbjuda och begav mig då vidare till storstaden för att studera. Jag fick direkt känslan av att 

Stockholm var rätt plats för mig, all rörelse runtomkring en och att ständigt träffa nya 

människor, det är något som passar mig. 

Några nyckelord som beskriver mig väl är ansvarstagande, driven, lyhörd och välorganiserad. 

Jag är en person som tycker om ett högt tempo i vardagen, att ha många bollar i luften och 

anta nya utmaningar för att utvecklas som person.  

Jag har en förmåga att se den enskilde individen, att få människor i min omgivning känna sig 

inkluderade och sedda. För mig är det viktigt att ingen ska känna sig utanför, ingen 

människa ska behöva känna att de hamnar i skymundan. 

På fritiden tycker jag om att träna, vara ute i naturen och att fotografera. Jag står min familj 

väldigt nära och åker till hemorten så ofta jag kan för att tillägna kvalitetstid tillsammans 

med dem.	

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?  

• Eventansvarig (2017) – Fulsittning med TUG och SÖFRE. 

• Mässvärd (2017) – Volontär e-day tillsammans med SÖFRE. 
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• Ledare (2017) – Ledare inom Löparakademin för ungdomar innefattande löp- 

och styrketräning samt workshops om målsättning, genomgick en 

ledarutbildning. 

• Fadder (2018) – Insparken med SÖFRE. 

• Marknadsföringsansvarig (2018) – Fulsittning med TUG och SÖFRE. 

• Marknadsföringsansvarig (2018) – Skiweek Åre med SÖFRE. 

• Faddergeneral (2019) – Projektledare för Insparken 2019. 

	

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?  

• Badhusvärd, Svegsbadet, Sveg. (2012 – 2015) 

• 2nd line supporttekniker, Fujitsu, Östersund. (2015 – 2017) 

• Studentambassadör, Södertörns Högskola, Stockholm. (2017 – nu) 

• IT Koordinator, Reitan Convenience, Stockholm. (2017 – nu) 

 

Varför passar du på posten?  

Redan från min första dag på högskolan, när jag hösten 2017 deltog på Insparken och blev 

välkomnad av SÖFRE med öppna armar, fick jag ta del av gemenskapen och den glädje 

föreningen sprider bland sina medlemmar. Jag fick en stor förståelse för hur mycket SÖFRE 

bidrar med till studenterna på Södertörn, de sätter en guldkant på studietiden och skapar 

minnen för livet. Jag ville genast engagera mig i föreningen har och sedan dess tagit mig 

ann ansvarsroller inom ett flertal olika projekt. 

Mitt engagemang inom SÖFREs projekt har givit mig en god insyn i föreningen, hur den är 

uppbyggd och fungerar. Jag har under min tid som Faddergeneral för Insparken 2019 

arbetat tätt tillsammans med SÖFREs styrelse och samlat på mig kunskap om hur det 

verkställande organet arbetar. Det har givit mig erfarenheter om hur en krissituation 

hanteras och hur ett stort beslut tas. 

I min projektledarroll fick jag leda en stor projektgrupp mot ett gemensamt mål, det har lärt 

mig hur en bra ledare ska vara. En bra ledare ska motivera och få sina medarbetare att må 

bra. Det är en person som inte bara pekar vart målet är, utan hjälper till att nå dit. Att 

identifiera människors styrkor, visa uppskattning och skapar en god sammanhållning i 

gruppen. Jag har utvecklat min förmåga att sätta tydliga och konkreta mål, att planera 
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långsiktigt och systematiskt. Jag är bra på att ge konstruktiv och målfokuserad feedback 

samt att kommunicera.  

Det är medlemmarna som styr föreningen och fattar de viktigaste besluten. Som 

Faddergeneral hade jag en nära kontakt med föreningens medlemmar. Det gav mig en 

bredare förståelse över vad det är som efterfrågas och är viktigt för dem. 

Jag passar till posten som ordförande för att jag är strukturerad, organiserad och har ett 

högt engagemang. Jag ser till att saker blir gjorda och att ingenting faller mellan stolarna. 

Jag ser till medlemmarnas bästa, är driven och vill fortsätta utveckla föreningen framåt. Får 

jag äran att axla rollen som ordförande för Södertörns Förenade Ekonomer så lovar jag att ni 

medlemmar kommer att få en dedikerad och hängiven ledare. Jag kommer att ge mitt 

yttersta för att utveckla föreningen och dess tillväxt i gemenskap. 

 

Hur vill du utveckla posten du söker?  

• Fortsatta arbeta med inkludering. 

• Fortsätta arbeta för en starkare relation med intuitionen. 

• Stärka bandet med och motverka gruppering mot våra vänföreningar. 

• Arbeta för ett levande Campus tillsammans med andra föreningar från KTH och KI. 

• Expandera SÖFRE och dess projekt. 

När en talar om SÖFRE brukar ord som gemenskap och samhörighet dyka upp, för det är 

precis vad föreningen står för. Jag vill stärka dessa ord och arbeta mer för att alla ska känna 

sig välkomna och inkluderade, att motverka ”vi” och ”ni”-känslan. Att den hierarkiska 

strukturen inom föreningen inte ska vara synlig, att det finns styrelse, projektgrupper och 

medlemmar. Detta är något som har arbetats på under flera år och har blivit bättre, men jag 

ser fortfarande förbättringspotential. 

Arbetet med att stärka bandet med intuitionen är också något som har arbetats på under 

flera år och har visat goda resultat. Detta har givit föreningen fler möjligheter att arbeta mer 

öppet och närmare högskolan, som visar hur viktig denna relation är. Den traditionsenliga 

Diplomeringen, en ceremoni för examinerade studenter där de erhåller ett diplom för sina 

studier, är ett bra exempel på detta. Jag vill fortsätta att arbeta vidare på detta och öka våra 

möjligheter ytterligare. Diplomeringen är även ett projekt som förtjänar att få större plats 

och mer uppmärksamhet, det är ett projekt som ger examinerade studenter vad de förtjänar 

för att ha klarat av sina studier. I år kommer SÖFRE att arrangera finalen samt konferensen 



H A N D L I N G A R  
 

S Ö D E R T Ö R N S  F Ö R E N A D E  E K O N O M E R  
 
 

14	
D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

för SM i ekonomi på högskolan. I detta projekt är relationen med intuitionen en mycket viktig 

faktor för ett lyckat resultat. Det är då inte bara SÖFRE som vi marknadsför utåt, det är hela 

Södertörn.   

Högskolorna runt om Campus Flemingsberg arbetar hårt för att skapa ett levande Campus 

och föra högskolorna närmare varandra, dit hör bland annat en gemensam central reception. 

Jag vill arbeta parallellt med högskolorna med hjälp av föreningarna, med ett samarbete 

sinsemellan. Där föreningar från Södertörn, KI och KTH kan anordna evenemang och växa 

tillsammans. Det kommer att bidra till ett roligare, mer levande studentliv där vi lär känna 

mer människor utanför vår egen högskola. 

Föreningen har i år sitt 20-årsjubileum och har expanderat att bli något extraordinärt. 

Utvecklingskurvan för föreningen går ständigt uppåt och medlemsantalet ökar. Detta medför 

att utskotten i styrelsen inte kan fortsätta att arbeta på samma traditionsenliga arbetssätt. 

De behöver arbeta mer administrativt och organisatoriskt än vad de tidigare har gjort. Det 

har under senare år inkommit fler ansvarsroller inom styrelsen där vi vågar tro och satsa på 

våra medlemmar, vilket har visat sig vara mycket lönsamt. Detta innefattar bland annat 

rollen som Art Director och kommunikatör. Jag vill fortsätta att driva föreningens arbetssätt 

mot denna riktning, så att styrelseledamöterna kan fokusera på det organisatoriska arbetet 

och få projekten samt föreningen att utvecklas.  

 

Övrigt  

För mig har SÖFRE haft en betydande roll i mitt studentliv. Jag har lärt känna många 

fantastiska vänner, skapat minnen för livet och upplevt saker jag annars inte skulle ha 

upplevt. Det är anledningen till att jag valt att engagera mig i ett flertal projekt, att kunna ge 

tillbaka den känslan till andra studenter. Under min SÖFRE-resa har jag fått erfara så mycket 

och växt som människa, men jag känner inte att min resa är slut, jag har fortfarande så 

mycket kvar att ge. Det är viktigt att någon med vilja, driv och engagemang blir vald till 

ordförande, och det vet jag att jag besitter. Om jag blir vald till ordförande kommer jag 

helhjärtat att göra mitt yttersta för att SÖFRE ska växa och utvecklas i rätt riktning. 

Vi ses på den extrainsatta årsstämman! 
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V A L B E R E D N I N G E N S  M O T I V E R I N G  T I L L  A T T  
F Ö R O R D A  J O S E F  W E S T L I N G   

 

Valberedningen har härmed valt att förorda Josef Westling till posten som ordförande för 

SÖFREs styrelse 2020. Josef har genom sin stora erfarenhet och engagemang i föreningen 

påvisat stor mognad och förståelse för vad rollen som ordförande innebär.  

Genom sitt uppdrag som faddergeneral för Insparken 2019 visade Josef stort ledarskap och 

hög samarbetsförmåga samtidigt som han, tillsammans med sina kollegor, slog nya rekord 

och tog föreningens största projekt till nya höjder. Inkludering, relationsbyggande och 

expandering är tre ledord Josef går till val på, vilket enligt oss betonar ett strategiskt och 

genomtänkt framtida arbetssätt. 

Josefs personliga egenskaper kombinerat med drivet och viljan att föra föreningen framåt är 

faktorer som vi i valberedningen anser vara mycket passande för SÖFREs nästa ordförande. 
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

C H R I S T O P H E R  W Ä R U L F ,  V I C E  O R D F Ö R A N D E   

 

F Ö R O R D A D  A V  V A L B E R E D N I N G E N   

 

Namn: Christopher Wärulf  

Ålder: 22 år 

Program: Entreprenörskap, innovation och marknad   

Vilken post söker du? Vice ordförande 

 

Beskriv dig själv kortfattat. 

Jag är en person som alltid strävar efter mer, jag är driven, målmedveten och letar alltid 

efter nya möjligheter. Jag kommer från en bakgrund av lagsammarbeten där man jobbar 

tillsammans, hjälper varandra till att lyckas nå våra mål och lyckas som grupp. Jag bidrar 

alltid med mina sociala förmågor, positivitet och glädje till allt jag gör, oavsett om det 

handlar om ett kort möte eller långa projekt. Jag är väldigt strukturerad som person och jag 

anser att förarbetet är minst lika viktigt som uppgiften som helhet. Det jag anser viktigt är 

att alltid ha dem bästa förutsättningarna och det bästa möjliga utgångsläget.  

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete? 

Jag var fadderkapten under insparken 2019 och blev då även tilldelad utmärkelsen som årets 

fadder. Jag har varit med och arrangerat 2019 års upplaga av oktoberfest, och nu senast var 

jag projektledare för en fulsittning tillsammans med TUG. 

 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du? 

Mina tidigare arbetslivserfarenheter och främst handlat om försäljning. Jag har spenderat tre 

år på Telia där jag arbetat som: Säljare, försäljningscoach, företagsrådgivare, samt 

butiksansvarig. Jag har även tidigare erfarenheter inom telemarketing och teamledning som 

coach.  
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Varför passar du på posten? 

Jag skulle passa som vice ordförande för att jag har en god social förmåga och försöker alltid 

bidra med glädje och energi. Jag har enkelt att komma överens med många människor och 

jag tror denna förmåga skulle passa bra då arbetet handlar mycket om att underlätta för 

hela föreningen och dess utskott. Jag är duktig på att ta snabba beslut och problemlösning 

och har tidigare erfarenheter inom konflikthantering. Jag har en struktur och ett driv som 

kommer hjälpa mig lyckas med mina uppgifter och arbetet i sin helhet, och även underlätta 

samarbetet mellan vice och ordförande samt resterande del av föreningen.  

 

Hur vill du utveckla posten du söker? 

Jag vill tydligare strukturera posten som vice ordförande och tydligare definiera det 

vardagliga arbetet. Dels för att skapa ett starkare samarbete mellan vice ordförande och 

ordförande, samt även med de resterande utskotten. Jag vill även med rollen som vice 

stärka samarbetet mellan samtliga utskott genom tydligare kommunikation för att 

effektivisera arbetet i sin helhet. 

 

Övrigt  

Jag tror rollen som vice ordförande skulle passa mig väldigt bra och jag tror att detta kan bli 

en otroligt rolig och givande utmaning om jag skulle få förtroendet för posten.	
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

V A L B E R E D N I N G E N S  M O T I V E R I N G  T I L L  A T T  
F Ö R O R D A  C H R I S T O P H E R  W Ä R U L F   

 

Valberedningen har härmed valt att förorda Christopher Wärulf till posten som vice 

ordförande för SÖFREs styrelse 2020. Christopher är en driven och strategisk person som 

utstrålar en hög drivkraft och närvaro. Med sina tidigare erfarenheter från arbetslivet har 

Christopher egenskaper som passar utmärkt som vice ordförande.  

Han beskriver sig själv som en kille som gärna agerar som spindeln i nätet för att 

sammanfoga en grupp och arbeta framåt. Utmärkelsen som årets fadder under Insparken 

2019 är ytterligare ett argument som förstärker Christophers fallenhet för tidigare nämnda 

egenskaper. 

Vi i valberedningen är övertygande om att Christopher skulle göra ett bra jobb som vice 

ordförande för SÖFRE 2020. 
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

J O S E F I N  W I K ,  V I C E  O R D F Ö R A N D E   

 

Namn: Josefin Wik  

Ålder: 21 år 

Program: Entreprenörskap, innovation och marknad   

Vilken post söker du? Vice ordförande 

 

Beskriv dig själv kortfattat. 

Jag är en väldigt ansvarsfull person som alltid gör mitt bästa oavsett vad det gäller. Jag har 

ett stort engagemang i allt jag gör och vill alltid prestera på topp. Målinriktad och positiv är 

några av orden som beskriver mig som person. Jag är heller inte rädd för att misslyckas 

vilket har gjort så att jag har vågat prova nya saker utanför min comfort zone. 

Tack vare min kreativitet och öppenhet har jag mycket lätt för att lösa problem i svåra 

situationer med nya idéer och lösningar. Då jag alltid lyssnar på vad alla har att säga innan 

man tar ett beslut för att lösa en konflikt.  

Sist men inte minst så är jag otroligt rolig vilket är svårt att missa om man umgås med mig. 

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete? 

● Projektgruppen e-day 2019 - Mässansvarig  

● Projektgruppen Insparken 2019 - Event 

● Projektgruppen Skiweek 2019 - Näringslivsansvarig  

● e-day 2018 - Företagsvärd 

● Oktoberfest 2018 - Projektledare 

● Engagerad i Lundellska skolans Elevkår 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du? 

● Klarna - Financial reporting 

● ICA Supermarket Väst - Postansvarig 

● Academic Work - Konsult  

● CRUNCHIT UF - VD  
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

● Vero Mat & Café - Serveringspersonal  

● EF Education First - Ekonomi, bokföring. 

 

Varför passar du på posten? 

Posten som vice ordförande passar mig då jag har god erfarenhet inom SÖFRE. Under hela 

min tid på Södertörn har jag varit engagerad i föreningen och varit en aktiv person i flera 

projekt. Detta har gjort så att jag vet hur föreningen fungerar. Tack vare detta har jag även 

lärt mig att samarbeta och kompromissa med både enstaka personer men även med stora 

grupper. Vilket jag tycker är ett av fler viktiga kriterier som en vice ordförande skall ha, att 

kunna samarbeta.  

 

Effektivitet är något jag brinner för då jag gör allt för att det ska gå så smidigt som möjligt. 

Jag har även lätt för att se nya lösningar på problem och gör gärna det lilla extra för att 

underlätta för andra. 

 

Mitt intresse för SÖFRE och föreningens olika evenemang är otroligt stor. Jag jobbar alltid för 

att utveckla och förbättra saker och ting och ser ett intresse i att kunna hjälpa styrelsen samt 

SÖFREs projekt. Det roligaste jag vet är att kunna se en positiv utveckling av något man 

arbetat hårt med under en lång period. Därför anser jag att SÖFREs styrelses och posten 

som vice ordförande kommer passa mig perfekt. Då jag kommer att kunna visa vad jag 

verkligen brinner för samt att se den fantastiska utvecklingen av SÖFRE och föreningens 

projekt. 

 

Hur vill du utveckla posten du söker? 

Det jag vill utveckla med posten som vice ordförande är:   

- att fortsätta expandera antalet medlemmar i SÖFRE.  

- att jobba för en bra sammanhållning inom styrelsen och att välkomna alla i 

föreningen med en öppen famn, gammal som ny medlem. Då mervärdet är en stor 

del av föreningen.  

- att upprätta rutiner så att det blir enklare att följa- och starta upp kommande projekt. 

Samt att finnas till för projekten om de behöver hjälp eller någon att bolla idéer med.  
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

- att utveckla en god relation mellan Södertörn Högskolas olika föreningar samt att 

förbättra relationen med SöderS studentkår ännu mer. 

 

Övrigt 

Tack för att du har läst min ansökan, jag ser fram emot kommande år och att du som 

medlem i SÖFRE gör din röst hörd! 
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

N A T H A N  S O L O M O N ,  V I C E  O R D F Ö R A N D E   

 

Namn: Nathan Solomon  

Ålder: 24 år 

Program: Medieteknik   

Vilken post söker du? Vice ordförande 

 

Beskriv dig själv kortfattat.  

En engagerad person som inte är rädd för nya utmaningar. Gillar träning, sport och 

gemenskap.  

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?  

Meritlistan är lång men har varit engagerad sedan terminen jag började. Allt började ändå 

från TurNet i våras, sedan är det egentligen engagemang i alla TUGs evenemang där jag 

även satt som PL under Sommarfesten b.la med Söfre. I Söfre, var jag med i PG för 

fotbollsturneringen och hoppade in tillsammans med Klara Pettersson som coach i Söfres 

Korpen lag.  

 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?  

Kommer från ett jobb som projektledare sedan tidigare, ingen ovan position att sitta och 

fatta beslut. 	

	

Varför passar du på posten?  

Erfaren post jag söker till då det möter mitt mål att alltid utvecklas. Vore väldigt kul att få 

chansen att få förtroendet att sitta i styrelsen 2020 som Vice. 	

 

Hur vill du utveckla posten du söker?  

Det jag skulle vilja först och främst är att sitta med nuvarande Vice och höra vad som han 

ville utveckla när han sökte. Sedan är att få alla medlemmarna att vara med och engagera 
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

sig vare sig det är via event eller mindre såsom större projekt. Vi har så många medlemmar 

som vore såna tillgångar till våra kommande projekt.  
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

SEKRETERARE VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som sekreterare. 
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

E M E L I E  S T R Ö M B E R G ,  S K A T T M Ä S T A R E   
 

F Ö R O R D A D  A V  V A L B E R E D N I N G E N  

 

Namn: Emelie Strömberg   

Ålder: 22 år 

Program: Kandidatprogrammet med inriktning företagsekonomi  

Vilken post söker du? Skattmästare  

 

Beskriv dig själv kortfattat. 

Jag är en väldigt social person som älskar att möta nya människor och knyta kontakter. Är 

väldigt rastlös av mig så har alltid någonting på gång. Allmänt glad och försöker bidra till en 

god stämning med bra energi och dåliga skämt. Har väldigt mycket skinn på näsan och står 

för vad jag tycker och tänker men försöker ha en objektiv syn vid konflkter och diksussioner.	

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete? 

Jag är uppvuxen på motorstadion i Laxå så jag har alltid varit engagerad i Laxå Motorklubb 

där jag skött hemsida och sociala medier sen jag var 16 år gammal och sedan 4 år tillbaka 

sitter jag med i tävlingskommittén och arrangerar tävlingar för 150-250 deltagare. Sedan jag 

började på Södertörn HT18 har jag nästintill alltid suttit med i något projekt inom Söfre. Det 

har handlat om projektledarroller, marknadsföring och nu senast ekonomiansvarig för 

Insparken 2019.	

 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du? 

Jag arbetade heltid som ekonomiassistent i nästan 2 år innan jag började studera och 

numera jobbar jag extra som det.	

 

Varför passar du på posten? 

Då jag har arbetslivserfarenhet inom området är jag van vid löpande bokföring osv. Jag 

känner mig även trygg i rollen efter Insparken där jag fick en större inblick i SÖFRE som 

förening och även känna på hur jag beter mig i en roll som kräver ansvar och organisation. 	



H A N D L I N G A R  
 

S Ö D E R T Ö R N S  F Ö R E N A D E  E K O N O M E R  
 
 

26	
D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

Hur vill du utveckla posten du söker? 

Jag vill ta vid Hannas goda arbete och fortsätta se till att allting är i ordning, att saker ska 

vara lätta att hitta vid funderingar samt se över SÖFRES investering- samt 

utvecklingspotential för att ge ännu mer tillbaka till våra medlemmar.	
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V A L B E R E D N I N G E N S  M O T I V E R I N G  T I L L  A T T  
F Ö R O R D A  E M E L I E  S T R Ö M B E R G    

Valberedningen har härmed valt att förorda Emelie Strömberg till posten som skattmästare 

för SÖFREs styrelse 2020. Emelie har genom både arbets- och föreningsliv skaffat sig en stor 

erfarenhet när det kommer till ekonomisk kunskap i allmänhet och redovisning i synnerhet. 

Genom sin roll som ekonomiansvarig i Insparken 2019 har Emelie en även stor insikt i hur 

man jobbar inom SÖFRE när det kommer till ekonomi. 

Som person utstrålar Emelie ett tryggt lugn som smittar av sig på sin omgivning och vi i 

valberedningen anser att Emelie kommer axla rollen som SÖFREs skattmästare 2020 med 

bravur. 
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

ORDFÖRANDE FÖR UTBILDNINGSUTSKOTTET VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som ordförande för utbildningsutskottet. 
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D A N I E L  Ö B E R G ,  O R D F Ö R A N D E  F Ö R  
M A R K N A D S F Ö R I N G S U T S K O T T E T    
 

F Ö R O R D A D  A V  V A L B E R E D N I N G E N  

 

Namn: Daniel Öberg  

Ålder: 23 år  

Program: IT, medier och design  

Vilken post söker du? Ordförande marknadsföringsutskottet 

 

Beskriv dig själv kortfattat. 

Jag skulle säga att jag är en väldigt öppen och glad person som helst umgås med vänner på 

fritiden. Har ett stort driv och engagemang samt hjälper gärna till där det behövs. 	

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete? 

Volontär e-day 2018  

Kvartermästare 2019 

PG fulsittning VT 2019 

Marknadsföringsansvarig Insparken 2019 

Marknadsföringsansvarig e-day 2019 

 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du? 

Jobbat mycket med service inom butik i ungefär 7 år. 

	

Varför passar du på posten? 

Jag tror att jag skulle passa mycket bra i denna post på grund utav mina tidigare 

erfarenheter inom marknadsföring i diverse projekt, grafisk design och allmänt hur många av 

SÖFREs olika projekt går till. Jag bryr mig väldigt mycket om denna förening därför vill jag 

kunna vara med och bidra att SÖFRE ska bli ännu bättre och större i framtiden.	
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Hur vill du utveckla posten du söker? 

Skulle vilja utveckla tryckeriets sortiment, skapa produkter som medlemmar vill ha på sig för 

att det är snyggt och bekvämt samtidigt som man representerar SÖFRE. 

Skapa ”profilartiklar” med SÖFREs varumärke på. 

Utveckla samarbetet med SöderS och Södertörns högskola för exponering av SÖFRE. Se till 

så att alla SÖFREs evenemang och andra aktiviteter syns där det är möjligt.  

Uppdatera och se över den grafiska profilen. 

Se över SÖFREs nuvarande hemsida. 

Skapa mallar och simpla riktlinjer för dem olika projektgrupperna så att det enklare inte sker 

några missförstånd och grafiskt material skapas snabbare.	
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V A L B E R E D N I N G E N S  M O T I V E R I N G  T I L L  A T T  
F Ö R O R D A  D A N I E L  Ö B E R G   

 

Valberedningen har härmed valt att förorda Daniel Öberg till posten som ordförande för 

marknadsföringsutskottet för SÖFREs styrelse 2020. Med Daniels stora erfarenhet, driv och 

engagemang inom föreningen ser vi i valberedningen honom som en stor tillgång för 

föreningen. Daniel är alltid den som ställer upp, sprider glädje och är ständigt en hjälpande 

hand för alla. Daniel har flertalet gånger visat sin stora passion för marknadsföringsutskottet 

genom sitt engagemang inom utskottet via diverse projekt tillsammans med sin stora 

kunskap i skapandet av grafiskt material.  

Tidigare nämnda egenskaper tillsammans med hans förmåga att tänka strategiskt anser vi i 

valberedningen att Daniel kommer föra marknadsföringsutskottet och föreningen till nya 

höjder.  
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

N I C K L A S  K A R L S S O N ,  O R D F Ö R A N D E  F Ö R  
N Ä R I N G S L I V S U T S K O T T E T   

 

F Ö R O R D A D  A V  V A L B E R E D N I N G E N  

 

Namn: Nicklas Karlsson  

Ålder: 21 år 

Program: Ekonomiekandidat i nationalekonomi  

Vilken post söker du? Ordförande näringslivsutskottet  

 

Beskriv dig själv kortfattat.  

Jag är en engagerad student som är väldigt extrovert och glad. Jag tycker det är roligt att 

träffa nya människor. Jag är målinriktad och ansvarsfull när jag antar mig en position eller 

ansvarsområde.	

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete?  

Projektledare för e-day 2019 

Fadder insparken 2019 

Projektgruppen oktoberfest. 

Elevkårsordförande(Hagagymnasiet) 

Har även varit ordförande samt ekonomiansvarig (0,5år) på hagagymnasiets elevkår under 3 

år.  

Varit baskettränare flertal år. 

Varit konfirmationsassistent under 3 år. 

 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du?  

Jobbat som privatrådgivare fär försäkringar hos Länsförsäkringar Stockholm 

Jobbat inom bank som kundtjänstmedarbetare på Länsförsäkringar. Varit Elevassistent och 

resurslärare i 6 månader. 

Varit kyrkvaktare som helg/kvällsvikarie i 2 år. 
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Varför passar du på posten?  

Jag har väldigt bra insyn i SÖFRE tack vare mitt engagemang som projektledare för e-day 

2019. Tack vare mitt engagemang har jag även jobbat nära styrelsen 2019 och diskuterat 

näringslivsfrågor vilket har gett mig insyn i hur de arbetar kring partners, eventuella 

sammarbeten och även mer generellt styrelsearbete såsom mötesformalia osv. 

Jag har varit aktiv inom styrelser under en stor del av mitt skolliv och jag tar otroligt seriöst 

på att utveckla Söfre till det bästa det kan bli.  

Jag älskar att kommunicera med människor på ett seriöst sätt. 

 

Hur vill du utveckla posten du söker? 

Jag planerar att vidareutveckla jobbportalen och jobbportalsansvarig-posten. 

Jag vill fortsätta stärka vårt samarbete med partners samt utveckla de näringslivsansvariga 

poster som finns i SÖFREs projekkt för att de i framtiden ska ha mer kunskap när de blir 

tillsatta och komma snabbt in i rollen. 

Jag vill även fortsätta utveckla e-day och Momentum för att de ska expandera mer och 

gynna studenterna mer.	
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

V A L B E R E D N I N G E N S  M O T I V E R I N G  T I L L  A T T  
F Ö R O R D A  N I C K L A S  K A R L S S O N   

 

Valberedningen har härmed valt att förorda Nicklas Karlsson till posten som ordförande för 

näringslivsutskottet för SÖFREs styrelse 2020. Nicklas har tidigt visat ett stort engagemang 

för SÖFRE och dess medlemmar. Som projektledare för e-day 2019 har han fått en stor insyn 

i näringslivsutskottet i sig, men även föreningen som helhet.  

Ledarskapsförmågan och professionaliteten Nicklas besitter kombinerat med hans erfarenhet 

från näringslivet anser valberedningen att Nicklas kommer ta sig ann posten som ordförande 

för näringslivsutskottet med bravur.   
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Á S A  D A V I D S D O T T I R ,  O R D F Ö R A N D E  F Ö R  S O C I A L A  
U T S K O T T E T   

 

F Ö R O R D A D  A V  V A L B E R E D N I N G E N  

 

Namn: Ása Rut Davidsdottir 

Ålder: 28 år 

Program: Entreprenörskap, innovation & marknad 

Vilken post söker du? Ordförande sociala utskottet 

 

Beskriv dig själv kortfattat. 

Som person är jag driven och engagerad i allt jag tar mig an. Jag är strukturerad och 

föredrar att göra uppgifter direkt istället för att skjuta upp det till senare. Mina vänner 

beskriver mig som glad, energisk och ambitiös vilket jag håller med om. Jag är alltid på bra 

humör och gillar att sprida god stämning i gruppen. Jag har aldrig haft problem med att ha 

många bollar i luften samtidigt så att bolla studier, jobb och styrelsen hade inte varit några 

problem fšr mig.  

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete? 

• Var med i PG för Oktoberfest samt Fulsittningen denna höst.  

• Under gymnasiet var jag engagerad i flera föreningar. Jag var dels ordförande i 

Balkommitéen samt General i Peppet. Peppet var den sociala föreningen i skolan som 

ansvarade för alla sociala event i skolan såsom gymnasiefester och Krampen som var 

den årliga tävlingen mellan vår skola och en annan skola i Örebro. 

(https://www.na.se/ artikel/bildspecial-har-ar-krampen-genom-aren) Rollen som 

General innebar dels att projektleda alla event, guida och utveckla de andra 10 

medlemmarna i Peppet och att utveckla hela föreningen i sig.  

• Jag var mentor för en ung tjej under ett år genom ”Mentor Sverige” som är en 

organisation som parar ihop vuxna med ungdomar som behöver en vuxen kompis 

och förebild.  
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Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du? 

• Producer - H&M (Nuvarande arbete) 

• Ungdomscoach på Tegelbruket (Örebros svar på Fryshuset) (2018) • Area Visual 

Merchandiser - Vero Moda Norge (2016-2017) 

• Butikschef - Vero Moda Norge (2014-2016) 

• Assisterande Butikschef - Vero Moda Norge (2013-2014) 

 

Varför passar du på posten? 

• För mig handlar styrelsearbete inte om vad man själv vill utan vad medlemmarna vill. 

Det styrelsearbete handlar om för mig är att alltid göra det som gynnar och utvecklar 

föreningen och medlemmarnas engagemang.  

• Mitt ledarskap bygger på inkludering. För mig är det otroligt viktigt att alla man 

jobbar tillsammans med känner sig delaktiga och i posten som ordförande för sociala 

utskottet är det extra viktigt att få alla att känna sig inkluderade.  

• Som person är jag kreativ och kommer alltid med nya idéer och lösningar på alla 

utmaningar.  

• Jag jobbar bra i grupp men Šr Šven sjŠlvgŒende.  

• Att jag är ny på Södertörn och i Söfre ser jag verkligen som en fördel då jag kommer 

in med nya šgon och idŽer pŒ vad som skulle kunna utvecklas!  

 

Hur vill du utveckla posten du söker? 

• Som jag skrev sŒ Šr inkludering A och O fšr en nšjd fšrening. Jag kommer dŠrfšr 

fokusera pŒ att vara lyhšrd och lyssna in vad medlemmarna har att sŠga. Under min 

tid på Södertörn har jag hört väldigt många bra förslag från flera olika personer och 

jag anser att de bör få en rättvis chans att utveckla dem.  

• Detsamma gäller i de projektgrupper som kommer skapas inför varje event - Alla ska 

känna sig välkomna, att de får bidra med sin kunskap och samtidigt utvecklas som 

personer och medlemmar i Söfre.  

• Jag kommer jobba hårt med att få personer att engagera sig i föreningen och våra 

events. Detta kommer jag göra genom nätverka runt hela skolan, hela tiden leta efter 

personer som har ett driv och möjlighet att utveckla Söfre.  
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D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

V A L B E R E D N I N G E N S  M O T I V E R I N G  T I L L  A T T  
F Ö R O R D A  Á S A  D A V I D S D O T T I R  

 

Valberedningen har härmed valt att förorda Ása Davidsdóttir till posten som ordförande för 

sociala utskottet för SÖFREs styrelse 2020. Med mognad, kreativitet och förmågan att vara 

snabblärd har Ása, inte bara imponerat på valberedningen, utan även på övriga medlemmar 

inom föreningen. Trots hennes förhållandevis korta tid inom SÖFRE så förstår hon hur 

sociala utskottet fungerar och hur utskottet kan tas till nya höjder, såväl strategiskt som 

operativt. 

Vi i valberedningen är övertygade att Ása kommer kunna axla rollen som ordförande sociala 

och dessutom kunna bidra till ett i övrigt exemplariskt styrelsearbete. 
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K E V I N  C H A N ,  O R D F Ö R A N D E  F Ö R  S O C I A L A  
U T S K O T T E T   

 

Namn: Kevin Chan  

Ålder: 24 år 

Program: Entreprenörskapsprogrammet – innovation och marknad  

Vilken post söker du: Ordförande sociala utskottet  

 

Beskriv dig själv kortfattat.  

Jag beskriver mig oftast genom tre egenskaper, utåtriktad, social och målinriktad. 

Men skulle även vilja tillägga att jag som person är driven av mig, omtänksam och energi 

och glädjefylld. 

 

Vilka erfarenheter har du av föreningsliv/ideellt arbete? 

Inom SÖFRE har jag engagerat mig i ett brett antal projekt och tycker att styrelsen 2020 är 

nästa målet. (lista på projekt nedan) 

- PG Oktoberfest 2018 

- PG Fulsittning Turister på Zoofre 

- Toastmaster Fulsittning good vs evil 

- PL fotbollsturneringen 2019 

- PG eventansvarig Insparken 2019 

- PG bankettansvarig e-day 2019 

Är även engagerad inom SÖFRE som DJ/Underhållning på diverse events och även 

utgångar/event även fast jag inte har en ansvarig post. 

 

Vilka tidigare arbetslivserfarenheter har du? 

Arbetat inom krogbranschen i snart sju år, som servitör, bartender och DJ, bland annat sex 

år inom Nattklubbsbranschen, mer inom denna bransch kan jag tillägga vid efterfrågan. 

Arbetat som ekonomkonsult i snart två år. 
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Arbetat inom e-sportsbranschen där jag själv även tävlat inom samt stått i monter på olika 

större mässor såsom Dreamhack. 

 

Varför passar du på posten? 

Jag söker denna post just nu för att jag vill fortsätta mitt engagemang inom SÖFRE, jag 

sökte till Vice sociala sport under mitt första studieår men fick tyvärr inte möjligheten men 

under detta år känner jag att jag fått en massa erfarenheter inom föreningen och har 

mycket och tillföra.  

	

Hur vill du utveckla posten du söker? 

Jag tycker att posten har utvecklats väldigt mycket även under mitt ynka ett år i föreningen, 

det har testats på fler och fler event och mer nya saker. Men jag tycker det fortfarande 

saknar en hel del saker. 

Bland annat kan jag bidra med mitt nätverk i Stockholm, restauranger, lokaler, områden och 

Nattklubbar, jag har erfarenhet inom denna bransch och tror att vi kan spara in på ekonomin 

med på bla. lokalhyror, priser i barer, entréavgifter, samtidigt som vi kan få testa på nya 

ställen. 

Jag vill gärna kunna behålla gemenskapen i SÖFRE och stärka den ännu mer med min 

ambition och mina erfarenheter.	

	

Övrigt 

Jag har även erfarenhet inom ideella föreningar då jag varit ansvarig för lite olika events och 

skoldagar på Mälardalens Högskola (innan jag valde och byta till Södertörn).	
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

VICE ORDFÖRANDE FÖR UTBILDNINGSUTSKOTTET VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som vice ordförande för utbildningsutskottet. 
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

VICE ORDFÖRANDE FÖR MARKNADSFÖRINGSUTSKOTTET 

VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som vice ordförande för marknadsföringsutskottet. 
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

VICE ORDFÖRANDE FÖR NÄRINGSLIVSUTSKOTTET VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som vice ordförande för näringslivsutskottet. 

 

 

 



H A N D L I N G A R  
 

S Ö D E R T Ö R N S  F Ö R E N A D E  E K O N O M E R  
 
 

43	
D O K U M E N T A N S V A R I G :  J A S M I N E  H A L L G R E N   

VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

VICE ORDFÖRANDE FÖR SOCIALA UTSKOTTET – EVENT VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som vice ordförande för sociala utskottet - event. 
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VALBEREDNINGENS MOTIVERING TILL ATT LÄMNA POSTEN 

VICE ORDFÖRANDE FÖR SOCIALA UTSKOTTET – SPORT VAKANT  

Valberedningen har inte fått in några ansökningar till denna post och har därför inte valt att 

förorda någon till posten som vice ordförande för sociala utskottet - sport. 
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V A L  A V  A D V I S O R Y  B O A R D  

 

BAKGRUND 

Advisory Board är ett icke beslutsfattande rådgivande organ till SÖFREs styrelse. Dess 
uppgift är att bistå i utvecklingen av SÖFREs organisation och verksamhet samt vara ett stöd 
till styrelsen i den löpande verksamheten. Sammansättningen föreslås av styrelsen och väljs 
sedan av föreningsstämman.  

Sammansättningen bör bestå av personer som innehar ett högt intresse för föreningen och 
dess fortskridning. De bör bistå med erfarenhet från näringslivet såväl som från tidigare 
erfarenhet av ideellt engagemang. Advisory Board skall enligt SÖFREs stadga bestå av minst 
tre (3) högst fem (5) personer.  

	

FÖRSLAG 

Styrelsen föreslår att följande fem (5) personer väljs till Advisory Board inför 
verksamhetsåret 2020 med motiveringen att det är en sammansättning av personer som var 
och en kan bidra med ett perspektiv som är viktigt för att stödja SÖFREs styrelse inför 
kommande verksamhetsår.  

Viktor Ahlenius Nehag (vice ordförande SÖFRE 2011, ordförande SÖFRE 2012, 
fullmäktigeledamot SöderS 2012, ordförande SöderS Pub 2013). 

Tim Averbo (ordförande SÖFRE 2016, sakrevisor S.E.R.O. 2018). 

Petra Gustafsson (ordförande marknadsföringsutskottet SÖFRE 2015, valberedning SÖFRE 
2016, marknadsföringsansvarig S.E.R.O. 2016, valberedning S.E.R.O. 2017, 
studentrepresentant Advisory Board S.E.R.O. 2019 & 2020).  

Liv Lindgren (ordförande sociala utskottet SÖFRE 2012, ordförande SÖFRE 2013, 
konstitutionsutskottet S.E.R.O., sakrevisor S.E.R.O. 2015).  

Robin Nilsson (skattmästare SÖFRE 2014, ordförande SÖFRE 2016).  
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F A S T S T Ä L L A N D E  A V  M E D L E M S A V G I F T  

 

BAKGRUND 

Enligt SÖFREs stadgar kapitel 2 §5 ska, vid extrainsatt föreningsstämma med syfte att välja 
styrelse för nästkommande mandatperiod, medlemsavgiften fastställas. Föreningen besitter 
god ekonomisk stabilitet vilket innebär att en avgift för medlemskap inte har införts. För att 
föreningen skall kunna fortsätta växa och främja nya studenter att bli medlemmar i 
föreningen anser styrelsen att avgiften fortsatt bör uppgå till noll (0) kr.  

	

FÖRSLAG 

Styrelsen föreslår att fastställa medlemsavgiften till noll (0) kr för verksamhetsåret 2020.  

 

 

 

 

 


